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Spataru: Vom avea grup de lucru cu ministerele Educatiei si Cercetarii; cercetam,

dar nu prea implementam în economie

Ministrul Economiei, Florin Spataru, a declarat vineri, la Ploiesti, ca va fi constituit un grup de lucru,

împreuna cu Ministerul Educatiei si cu Ministerul Cercetarii, pentru a se gasi solutii de transfer în

economie ale rezultatelor cercetarii.

 

"Vom mai avea înca un grup de lucru pe care tot eu l-am propus celor doi ministri, cu Ministerul Educatiei si cu

Ministerul Cercetarii, pentru ca cercetam, dar nu prea implementam în economie. Atunci vrem sa vedem cum

finantam proiectele de cercetare prin institute de cercetare de stat sau private si cum asiguram cadrul necesar de

transfer al rezultatului cercetarii în economie. Ministerul Cercetarii are un buget în acest an cu 70% mai mare.

Având acesti bani, trebuie sa ne asiguram ca banii aceia ajung unde trebuie si ca economia româneasca beneficiaza

de rezultatele cercetarii si nu facem doar cercetare de dragul cercetarii", a spus Spataru, în cadrul unor discutii cu

reprezentanti ai mediului de afaceri.

 

Referindu-se la învatamântul dual, acesta a subliniat importanta capitalului uman în atragerea investitiilor si, prin

urmare, importanta formarii tinerilor.

 

"Împreuna cu ministrul Muncii si doamna ministru al Educatiei, vom crea acel grup comun cu ajutorul caruia vom

pune pe agenda problema învatamântului tehnic, tehnologic si învatamântului dual. Exista o legislatie pe care o

avem în vigoare, dar avem mai multe mesaje primite din partea mediului de afaceri. Capitalul uman este foarte

important în atragerea investitiilor, si nu vorbesc numai de investitii straine, (...) inclusiv celor capital românesc,

dar pentru asta trebuie sa ne formam tinerii si sa formam nu numai tinerii, dar si pe cei care vor o alta activitate,

vor sa-si dezvolte o alta activitate economica. S-au creat acele consortii pentru dezvoltarea de campusuri pentru

pentru învatamântul dual. Ştiu ca la Dâmbovita a fost un proiect care a fost depus, e un termen pâna la 31 ianuarie

pentru depunerea unor proiecte care vizeaza învatamântul dual", a afirmat Florin Spataru.

 

Ministrul Economiei a efectuat, vineri, o vizita de lucru în judetul Prahova, mergând la Salina Slanic, în zona

industriala a orasului Baicoi, dar si la Camera de Comert si Industrie, unde are o întâlnire cu reprezentanti ai

mediului de afaceri. 
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